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Rada Miejska w Pińczowie 

Radni-Sesja 

Protokół NR X/2025 

 

X Sesja Rady Miejskiej w Pińczowie w dniu 2025-04-09 

Miejsce posiedzenia: Miejska i Gminna Biblioteka Publiczna w Pińczowie 

Obrady rozpoczęto 2025-04-09 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 11:29 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Marcin Dutkiewicz 

2. Piotr Karbowniczek 

3. Kazimierz Klasiński 

4. Marta Łaskawiec 

5. Zdzisław Mider 

6. Łukasz Niebudek 

7. Mariusz Pawełczak 

8. Marek Prokop 

9. Grażyna Robak 

10. Marek Sarna 

11. Marek Skubek 

12. Maciej Soboń 

13. Jadwiga Stelmaszyńska 

14. Zdzisław Woźniak 

15. Aneta Wykurz 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Woźniak dokonał otwarcia sesji Rady Miejskiej  

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miejskiej w Pińczowie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Woźniak - zapoznał z klauzulą informacyjną 

dotyczącą ochrony danych osobowych na sesji Rady Miejskiej w Pińczowie, która stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu. 

Następnie powitał wszystkich obecnych na sesji a w szczególności, Zastępcę Burmistrza panią 

Beatę Kita, Skarbnika Gminy Pińczów panią Mirosławę Wiśniewską, Sekretarz Gminy panią 

Bożenę Szczypiór, Adwokata pana Michała Zelka,  dyrektorów, naczelników poszczególnych 

wydziałów, pracowników Urzędu Miejskiego w Pińczowie, Prezesa PEC w Pińczowie pana 
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Roberta Ćwiertnia, Prezesa Wodociągów pana Andrzeja Głogowca, Komendanta Policji 

Powiatowej mł. insp. Marcina Rasałę oraz Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej 

w Pińczowie Łukasza Ramędę, panie i panów sołtysów, Przewodniczącego Osiedla Gacki, 

Wysoką Radę, a także wszystkich mieszkańców miasta i gminy, którzy oglądają obrady  

ponieważ sesja jest transmitowana na żywo. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Woźniak po elektronicznym sprawdzeniu quorum 

stwierdził, że Rada Miejska jest władna do podejmowania prawomocnych  uchwał - na ustawowy 

skład 15 radnych obecnych jest 15 radnych. 

 

 

Zał. Nr 2 – lista obecności radnych Rady Miejskiej 

w Pińczowie 

 

Zał. Nr 3 – lista obecności sołtysów sołectw Gminy 

Pińczów 

 

Zał. Nr 4 – lista obecności  zaproszonych gości 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przeniesienie punktu nr 12 "Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie Miasta i Gminy Pińczów za 2024 rok" po punkcie nr 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad wraz ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu Nr IX/2025 z sesji Rady Miejskiej w Pińczowie odbytej w dniu 26 

lutego  2025 r.  

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów w okresie między 

sesjami. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zmian w budżecie Gminy Pińczów  na 2025 rok, 

2) zmiany  uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej dla  Gminy 

Pińczów na lata 2025 – 2035,  

3) uchwalenia Statutu Gminy Pińczów, 

4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy, 
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6) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

7) zmiany Uchwały Nr XXVIII/247/2016 Rady Miejskiej w Pińczowie z dnia 28 

grudnia 2016 roku w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych        

w domach wielolokalowych i domów jednorodzinnych wolnostojących oraz 

zabudowie szeregowej, będących przedmiotem najmu 

8) uchwalenia zmiany nr 5 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Pińczów. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w gminie Pińczów 

za rok 2024. 

8. Sprawozdanie z realizacji art.19 pkt 1-5 ustawy z dnia 5 grudnia 2014r. o Karcie Dużej 

Rodziny za rok 2024. 

9. Sprawozdanie z realizacji Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za 

rok 2024. 

10. Sprawozdanie z realizacji Programu dla Seniorów pn."Pińczowska Karta Seniora"        

w 2024 roku. 

11. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu dla rodzin wielodzietnych  "Karta Dużej 

Rodziny" w Gminie Pińczów w 2024 r. 

12. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy 

Pińczów za 2024 rok.   

13. Rozpatrzenie wyników z kontroli realizacji remontu ul. Zachodniej w Pińczowie wraz    

z remontem kanalizacji deszczowej przeprowadzonej w dniu 20 marca 2025 r. przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Pińczowie. 

14. Zapytania, informacje, komunikaty i wolne wnioski. 

15. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu Nr IX/2025 z sesji Rady Miejskiej w Pińczowie odbytej w dniu 

26 lutego 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr IX/2025 z sesji Rady Miejskiej w Pińczowie odbytej w dniu 26 lutego 

2025 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Woźniak  zapoznał z wynikami głosowania 

w sprawie  przyjęcia protokołu Nr IX/2025 z sesji Rady Miejskiej w Pińczowie odbytej w dniu 

26 lutego 2025 r. Protokół został przyjęty przez Radę Miejską jednogłośnie, przy stanie 15 

radnych obecnych na Sali Obrad. 

 

Zał. Nr 5 –  Protokół Nr IX/2025 

 z sesji Rady Miejskiej w Pińczowie  

odbytej w dniu 26 lutego  2024 

 

 

Ad 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów w okresie między 

sesjami. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita przedłożyła sprawozdanie 

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów w okresie między sesjami. 

                       

                                               Zał. Nr 6 –       sprawozdanie z działalności Burmistrza 

                                                                        Miasta i Gminy Pińczów w okresie między 

                                                                        sesjami przekazane przed sesją wszystkim 

                                                                        radnym elektronicznie i obecnym na sali 

                                                                        na piśmie 
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Ad 6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta 

i Gminy Pińczów za 2024 rok. 

Z-ca Przewodniczącego Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec zadała pytanie panu 

Komendantowi Powiatowej Policji w kwestii szerzenia się przestępczości narkotykowej na 

terenie Pińczowa. 

 

Komendant Komendy Powiatowej Policji w Pińczowie mł. insp. Marcin Rasała 

odpowiedział w kwestii przestępczości narkotykowej w gminie Pińczów. Zmienia nam się 

struktura przestępczości i rośnie nam lawinowo przestępczość narkotykowa i przestępczość 

oszustw. Jestem tu 3 miesiące i przez te 3 miesiące policja zatrzymała 4 razy więcej narkotyków 

niż w ubiegłym roku. Chciałbym też zauważyć, że przestępczość narkotykowa jest to dosyć 

specyficzna przestępczość, ponieważ my jako policja, a państwo jako społeczeństwo widzimy 

tylko te narkotyki, tych sprawców, których policja zatrzyma, czyli tą przestępczość która jest 

ujęta w tym zestawieniu, to jest tak naprawdę praca naszej policji.  Jak policja będzie efektywnie 

pracować, jak dużo zatrzyma sprawców, jak dużo zatrzyma środków narkotycznych to będziemy 

widzieć. Natomiast nasze statystyki, nasza  praca opiera się właśnie na tym co zatrzymamy. Jeżeli 

zatrzymaliśmy dużą liczbę narkotyków to mamy świadomość, że jest tego jeszcze więcej na 

rynku i jest przed nami więcej pracy. Niestety muszę Państwa zmartwić jest to ogólnopolski trend 

jeżeli chodzi o narkotyki i w mojej ocenie będzie on rósł. Jako policja staramy się do tego nie 

dopuszczać dlatego umacniamy te służby, które zajmują się przestępczością narkotykową.  

Z-ca Przewodniczącego Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała wiadomość od 

jednej z mieszkanek Pińczowa dotyczącą placu zabaw, który został stworzony z inicjatywy pani 

Robak za pizzerią max na osiedlu Podgórze - to jest miejsce dla młodzieży 15 lat, wrzeszczącej 

po nocach i demolującej wszystko co im stanie na drodze. Oprócz tego przedłużenie ulicy Jana 

Góreckiego w kierunku Delikatesów to miejscówka dla pijaków. Pani pisze, że może jakieś 

kamery by pomogły ale oczywiście to nie jest sprawa nowa,  pani Grażyna Robak w poprzedniej 

kadencji mówiła o tym problemie, zaraz po otworzeniu tego placu, gdyż ciągle był niszczony. 

Proszę o zwiększenie patroli w tamtym rejonie. 

 

Komendant Komendy Powiatowej Policji w Pińczowie mł. insp. Marcin Rasała 

odpowiedział w kwestii placu zabaw na osiedlu Podgórze, policja  działa w takich przypadkach 

jakby dwutorowo, jeżeli już jest zgłoszenie zniszczenia mienia  w celu  ustalenia  sprawców 

i drugim sposobem działania policji jest zapobieganie. W ramach własnych czynności 

patrolowych policja ujawnia takie wykroczenia czy przestępstwa albo dostaje sygnał obywateli, 

że coś tam się  dzieje i jedzie tam. Zachęcam państwa do rozpropagowania i korzystania 

z takiego narzędzia, które policja ostatnio wprowadziła – jest to krajowa mapa zagrożeń, która 

została jakiś czas temu wprowadzona. My jako policja zauważyliśmy, że dzieją się różne rzeczy 

natomiast obywatele z różnych przyczyn nie chcą dzwonić na policję, ponieważ potem są 

indywidualnie rozliczani, przesłuchiwani i jest to dla nich dyskomfort. Jest to zrozumiałe dlatego  
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wprowadziliśmy takie internetowe urządzenie. Każdy obywatel anonimowo może zgłosić każdą 

rzecz, czyli jakieś przestępstwo, wykroczenie, jakieś zagrożenie, które według niego jest 

zagrożeniem dla społeczeństwa i ta mapa jest tak sporządzona i tak to działa, że my jako policja 

jesteśmy zmuszeni na to bardzo szybko zareagować. Zachęcam do korzystania, do zgłaszania 

właśnie takich informacji jeżeli ktoś nie chce bezpośrednio na przykład do policji to zgłasza do 

państwa radnych, a my staramy się to rozwiązywać na bieżąco.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pan Maciej Soboń zadał pytanie 

dotyczące patrolowania ruchu drogowego. 

 

Komendant Komendy Powiatowej Policji w Pińczowie mł. insp. Marcin Rasała 

odpowiedział w kwestii patrolowania ruchu drogowego: jesteśmy chyba jednym 

z bezpieczniejszych powiatów jeżeli chodzi o wypadki i powiem panu, że jeżeli chodzi 

o działanie ruchu drogowego i badanie prędkości jeżeli mogę tak spojrzeć na  całe województwo 

w ten ruch drogowy chyba działa najprężniej właśnie w Pińczowie. Praktycznie codziennie 

kontrolujemy prędkość. Mamy teraz taki problem ponieważ posiadamy  jeden wideo-rejestrator 

na terenie Pińczowa, który obecnie jest w naprawie i mamy nadzieję, że będzie jak najszybciej 

oddany. Tak na marginesie, jeżeli chodzi o tą mapę zagrożeń to też można wskazać miejsca 

w których patolom wydaje się, że jest tam większa prędkość i my będziemy te miejsca 

kontrolować bo przekierujemy policję właśnie w te miejsca gdzie są zagrożenia.  

 

                                  Zał. Nr 7 - Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku  

                                                     publicznego na terenie Miasta i Gminy Pińczów za 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Woźniak ogłosił przerwę. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała treść projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pińczów na 2025 rok oraz zapytała czy są 

jakieś zapytania lub uwagi do tego projektu uchwały?  

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pani Jadwiga Stelmaszyńska  

zapytała, że w wydatkach majątkowych jest duża kwota przeznaczona na poprawę infrastruktury 

drogowej na terenie gminy Pińczów jest to 8 mln 549 823,18 i z tego połowa już w tym roku 

będzie przeznaczona na poprawę tej infrastruktury chciałam się dowiedzieć na jakie to drogi? 
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Naczelnik Wydziału Inwestycji i Infrastruktury Drogowej pan Piotr Winiarski odpowiedział        

w kwestii na jakie drogi jest przeznaczona kwota 8 mln złotych, że jest to budowa ulicy 

Ogrodowej wraz z kanalizacją sanitarną i przebudową wodociągu wraz z kanalizacją deszczową, 

rozbudowa czy budowa drogi w Szczypcu i droga wewnętrzna wzdłuż ulicy Kardynała 

Wyszyńskiego. 

 

Więcej pytań ani uwag nie było. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pińczów na 

2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Pińczów na 2025 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania – 

uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Pińczów na 2025 rok,  została przyjęta przez Radę 

Miejską przy jednogłośnie, przy stanie 15 radnych obecnych na Sali Obrad. 

Zał. Nr 8 –Uchwała Nr X/133/2025                                      

Rady Miejskiej  w Pińczowie 

  

 

b)Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała treść projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Gminy Pińczów na lata 2025-2035  oraz zapytała czy są jakieś zapytania lub uwagi do tego 

projektu uchwały? 
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Żadnych pytań ani uwag nie było. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  pan Zdzisław Mider 

zarządził głosowanie w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Pińczów na lata 2025-2035. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Pińczów na lata     

2025– 2035, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania  

w  sprawie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Pińczów 

na lata 2025-2035, została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie, przy stanie 15 radnych 

obecnych na Sali Obrad. 

                                                                                Zał. Nr  9 –  Uchwała Nr X/134/2025  

Rady Miejskiej w Pińczowie 

 

 

c) Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała  projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Pińczów oraz zapytała czy są jakieś zapytania lub 

uwagi do tego projektu uchwały? 

Żadnych pytań ani uwag nie było. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Pińczów. 
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Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Statutu Gminy Pińczów, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania 

w  sprawie projektu uchwały uchwalenia Statutu Gminy Pińczów, została przyjęta przez Radę 

Miejską jednogłośnie, przy stanie 15 radnych na Sali Obrad. 

                                                                             Zał. Nr  10–  Uchwała Nr X/135/2025 

 Rady Miejskiej w Pińczowie 

 

 

d) Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała  projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oraz zapytała czy są jakieś zapytania 

lub uwagi do tego projektu uchwały? 

Żadnych pytań ani uwag nie było. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania 

w  sprawie projektu uchwały wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, została przyjęta przez 

Radę Miejską jednogłośnie, przy stanie 15 radnych na Sali Obrad. 

 

e) Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy oraz 

zapytała czy są jakieś zapytania lub uwagi do tego projektu uchwały? 

Żadnych pytań ani uwag nie było. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0)  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania  

w  sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy, została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie, przy stanie 15 radnych na 

Sali Obrad. 

                                                                              Zał. Nr  11–  Uchwała Nr X/136/2025 

                                                                                      Rady Miejskiej w Pińczowie 

 

f) Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości oraz zapytania czy są 

jakieś zapytania lub uwagi do tego projektu uchwały? 

Żadnych pytań ani uwag nie było. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania  

w  sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie, przy stanie 15 radnych na Sali Obrad. 
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                                                                               Zał. Nr  12 –  Uchwała Nr X/138/2025 

                                                                                              Rady Miejskiej w Pińczowie 

 

 

g) Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała  projekt uchwały 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/247/2016 Rady Miejskiej w Pińczowie z dnia 

28 grudnia 2016 roku w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych w domach 

wielolokalowych i domów jednorodzinnych wolnostojących oraz zabudowie szeregowej, 

będących przedmiotem najmu oraz zapytania czy są jakieś zapytania lub uwagi do tego 

projektu uchwały? 

Żadnych pytań ani uwag nie było. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/247/2016 

Rady Miejskiej w Pińczowie z dnia 28 grudnia 2016 roku w sprawie określenia zasad sprzedaży 

lokali mieszkalnych w domach wielolokalowych i domów jednorodzinnych wolnostojących oraz 

zabudowie szeregowej, będących przedmiotem najmu 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XXVIII/247/2016 Rady Miejskiej w Pińczowie z dnia 28 grudnia 2016 roku 

w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych w domach wielolokalowych i domów 

jednorodzinnych wolnostojących oraz zabudowie szeregowej, będących przedmiotem najmu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania  

w  sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/247/2016 Rady Miejskiej    

w Pińczowie z dnia 28 grudnia 2016 roku w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali 

mieszkalnych w domach wielolokalowych i domów jednorodzinnych wolnostojących oraz 

zabudowie szeregowej, będących przedmiotem najmu została przyjęta przez Radę Miejską 

jednogłośnie, przy stanie 15 radnych na Sali Obrad. 

Zał. Nr  13 –  Uchwała Nr X/139/2025 

   Rady Miejskiej w Pińczowie 

 

  

h) Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec odczytała  projekt uchwały 

sprawie  uchwalenia zmiany nr 5 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Pińczów oraz zapytania czy są jakieś zapytania lub uwagi do tego 

projektu uchwały? 

Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego pan Dariusz Golik wypowiedział się na 

temat powyższej uchwały, że przedmiotowa zmiana nr 5 w Studiu dotyczy obszaru położonego 

na terenie miasta Pińczowa jest to teren strefy A obszaru ochrony uzdrowiskowej, czyli terenów 

gdzie ma być planowane przyszłe uzdrowisko. Jest to teren położony na wschód od obwodnicy 

miasta Pińczowa w kierunku Pasturki u podnóża garbu pińczowskiego, cały teren  strefy A to jest 

około 50 ha. Przypomnę, że w 2023 roku w listopadzie Minister Zdrowia potwierdził możliwość 

prowadzenia lecznictwa uzdrowiskowego na terenie naszej Gminy. W tamtym roku w sierpniu 

rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów został nadany status obszaru ochrony uzdrowiskowej 

dla części miasta Pińczowa dla osiedla zdrojowego, dla części sołectwa Włochy - Osiedla Górki 

Włochy oraz dla sołectw Pasturka, Bogucice Drugie i Grochowiska. W tamtym roku też państwo 

uchwalali statut dla obszaru ochrony uzdrowiskowej Pińczów. Dzisiaj zmiana Studium jest 

niezbędna, żeby uchwalić plan miejscowy dla tego terenu i tutaj w tym studium zostały wskazane 

właśnie kierunki rozwoju, wskazane zostały tereny pod inwestycje związane z ochroną zdrowia  

i turystyką. Studium zostało pozytywnie uzgodnione i zaplanowane przez wszystkie wymagane 

instytucje i organy. Ze strony społeczeństwa podczas konsultacji społecznych nie wpłynęły żadne 

uwagi, także myślę, że przedmiotowe studium może być z całą pewnością podjęte i uchwalone. 

Jest to kolejny krok w kierunku uzdrowiska. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Marta Łaskawiec zadała pytanie ile instytucji do 

uzgodnienia było?  

Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego pan Dariusz Golik odpowiedział w kwestii 

instytucji: biorąc pod uwagę, że jest to teren bardzo uwarunkowany zarówno i przyrodniczo jak 

również różnego rodzaju inne formy tutaj występują ochronne to około 40 różnych instytucji. 
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Głosowano w sprawie: 

uchwalenia zmiany nr 5 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Pińczów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Dutkiewicz, Piotr Karbowniczek, Kazimierz Klasiński, Marta Łaskawiec, Zdzisław 

Mider, Łukasz Niebudek, Mariusz Pawełczak, Marek Prokop, Grażyna Robak, Marek Sarna, 

Marek Skubek, Maciej Soboń, Jadwiga Stelmaszyńska, Zdzisław Woźniak, Aneta Wykurz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Mider zapoznał z wynikami głosowania  

w  sprawie projektu uchwały uchwalenia zmiany nr 5 Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Pińczów została przyjęta przez Radę Miejską 

jednogłośnie, przy stanie 15 radnych na Sali Obrad. 

                                                                            Zał. Nr  14 –  Uchwała Nr X/140/2025 

Rady Miejskiej w Pińczowie 

 

 

Ad 8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w gminie 

Pińczów za rok 2024.              

        Zał. Nr 15 – Sprawozdanie z realizacji  

Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w gminie Pińczów za rok 2024. 
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Ad 9. Sprawozdanie z realizacji art.19 pkt 1-5 ustawy z dnia 5 grudnia 2014r. o Karcie 

Dużej Rodziny za rok 2024. 

Zał. Nr 16 – Sprawozdanie z realizacji art.19                                                                                                                                                                     

pkt 1-5 ustawy z dnia 5 grudnia 2014 r.  

o Karcie Dużej Rodziny za rok 2024.  

 

Ad 10. Sprawozdanie z realizacji Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 

za rok 2024. 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pan Andrzej Piekoszewski zreferował 

w/w sprawozdanie.  

 

                                                                                        Zał. Nr 17 – Sprawozdanie z realizacji 

         Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

                                                                            pieczy zastępczej za rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pińczowie ogłosił przerwę. 

Ad 11. Sprawozdanie z realizacji Programu dla Seniorów pn."Pińczowska Karta Seniora"        

w 2024 roku. 

Naczelnik Wydziału Oświaty pani Ewa Bawor zreferowała w/w sprawozdanie.  

 

Zał. Nr 18 – Sprawozdanie z realizacji  

Programu dla Seniorów pn. "Pińczowska 

Karta Seniora"w 2024 roku 

. 

Ad 12. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu dla rodzin wielodzietnych " Karta 

Dużej Rodziny" w Gminie Pińczów w 2024 r. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pani Jadwiga Stelmaszyńska 

zadała pytanie czy w przyszłości jest planowane inne miejsce do spotkań seniorów, niż to              

w którym obecnie odbywają się spotkania? 

 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita odpowiedziała w kwestii miejsca 

do spotkań seniorów: w części szkoły seniorzy odbywają spotkania regularnie na tyle na ile to 

jest możliwe. Grupa tych seniorów jest bardzo duża i nie  możliwe na tą chwilę żebyśmy 200  czy 

300 osób pomieścili naraz w jednym miejscu dlatego posiłkujemy przy okazji jakichś wspólnych 
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uroczystości świetlicami wiejskimi.  Jak jest taka potrzeba udostępniamy im salę w PSCK jak  

również na hali przy ul. Szkolnej odbywały się różnego rodzaju imprezy okolicznościowe. 

Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie, utworzenia tego klubu seniora w budynku stacyjki, 

niestety taka najświeższa informacja nie dostaliśmy nawet grosza,  w związku z tym to się znowu 

odwlecze.  Dodam, że była to też mała kwota 200 tys. złotych, a resztę musielibyśmy dołożyć      

z własnych środków. Będziemy się starać o jakieś dotacje, może w którymś momencie uda nam 

się uzyskać dofinansowanie żebyśmy mogli zrealizować to zadanie. Na tą chwilę był też pomysł, 

żeby salę utworzyć w budynku Spółdzielni Mieszkaniowej przy ulicy 3 Maja, niestety to 

pomieszczenie wymagałoby zupełnej przebudowy czego nie bardzo możemy zrobić i to 

wyjaśniliśmy grupom przewodniczącym tych stowarzyszeń senioralnych, że nie możemy 

inwestować w majątek, który nie jest majątkiem Gminy tylko Spółdzielni Mieszkaniowej. Tak 

naprawdę, pomieszczenia wymagałyby zupełnej modernizacji, gdyż jest stara i z tego względu 

nie możemy inwestować takich pieniędzy. Czym innym jest drobny remont, a czym innym jest 

zupełna przebudowa pomieszczenia nie należącego do Gminy na cele związane z działalnością 

klubów seniora. W tym momencie nie pozostaje nam nic innego tylko nadal zapewnić grupom 

seniorów możliwość spotykania się w budynku szkoły. 

 

                                                    Zał. Nr 19 – Sprawozdanie z realizacji  

                                                                    gminnego programu dla rodzin wielodzietnych 

                "Karta Dużej Rodziny" w Gminie Pińczów w 2024r. 

 

Ad 13. Rozpatrzenie wyników z kontroli realizacji remontu ul. Zachodniej w Pińczowie 

wraz z remontem kanalizacji deszczowej przeprowadzonej w dniu 20 marca 2025 r. przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Pińczowie 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani  Aneta Wykurz odczytała  w/w protokół.  

 

Zał. Nr 20 – Rozpatrzenie wyników z kontroli realizacji remontu  

                                                       ul. Zachodniej w Pińczowie wraz z remontem  

                                               kanalizacji deszczowej przeprowadzonej  

                                                               w dniu 20 marca 2025 r. przez Komisję Rewizyjną  

                         Rady Miejskiej w Pińczowie 
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Ad 14. Zapytania, informacje, komunikaty i wolne wnioski 

 

Radna pani Jadwiga Stelmaszyńska: 

• Jakie decyzje, postanowienia zapadły na spotkaniu Gminy z firmą Knauf w sprawie 

budowy drogi z kopalni  dla transportu ciężkiego? 

 

Radny pan Łukasz Niebudek: 

• Czy jest możliwość usunięcia foli przy budowanym ośrodku zdrowia na Grodzisku? 

• Czy jest znany kalendarz dalszej inwestycji budowy ośrodka zdrowia na Grodzisku oraz 

termin oddania tej inwestycji? 

 

Radna pani Grażyna Robak w sprawie: 

•  Pismo odczytane przez radną panią Grażynę Robak od Stowarzyszenia Społeczno-

Kulturalnego dla Ponidzia. 

 

Radny pan Maciej Soboń: 

• Czy jest możliwość wystąpienia do spółki gruntowej  lub do osoby która to dzierżawi,       

o wyznaczenie pasa 20m  od zabudowań i jego wykoszenie  na jesień, w celu  uniknięcia  

zagrożenia budynków podczas wypalania traw? 

• Czy będą prowadzone prace inwestycyjne na stacji kolejowej i kto je  będzie wykonywał? 

 

Ad 15. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita odpowiedziała w kwestii spotkania 

z firmą Knauf, że rzeczywiście jakiś czas temu odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy 

Knauf z tego względu nie dostała pani żadnej informacji, gdyż nie przedstawiono tam żadnej 

nowej trasy w porównaniu do tego co już było omawiane wielokrotnie. Droga zaproponowana 

miała iść przez tereny zabudowy mieszkaniowej na co zgody nie wyraziliśmy. Umówiliśmy się 

z firmą Knauf, że przedstawią jakąś nową propozycję, do dnia dzisiejszego ta propozycja nie 

została przedstawiona w związku z tym  nie było o czym państwa informować, gdyż mieszkańcy 

nie życzą sobie wprowadzenia tej drogi przez swoją zabudowę. 

 Z- ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita odpowiedziała w kwestii 

usunięcia folii przy budowanym ośrodku zdrowia na Grodzisku obiecałam, że to zrobię, po sesji 

wybieramy się z Panem Przewodniczącym do Pani Dyrektor SZOZ, żeby o tym porozmawiać 
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i jeżeli tylko kierownik budowy nie będzie widział przeszkód to oczywiście zrobimy wszystko, 

aby zapewnić względne bezpieczeństwo mieszkańcom przechodzącym przez przejście.  

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita odpowiedziała w kwestii 

kalendarza zakończenia budowy ośrodka zdrowia na Grodzisku, że w tym momencie jest 

końcówka tej budowy, która jeszcze trwa. Mam nadzieję, że uda nam się pozyskać jakieś 

dofinansowanie na dokończenie budowy tego budynku, kiedy będzie jakiś nabór, w tej chwili 

tego nie wiemy. Otwiera się nowa perspektywa finansowa i liczę że jakieś pieniądze będą 

możliwe do pozyskania czy to dla Gminy, czy to dla SZOZ-u, na razie nie wiemy jakie będą 

nabory. Na tą chwilę wiadome jest, że z własnych środków, ani SZOZ-u, ani Gminy nie jest 

realne, dlatego poczekajmy, aż ruszy nowa perspektywa i może uda nam się pozyskać jakieś 

dodatkowe środki. 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita odpowiedziała w kwestii 

wypalania traw: my nie możemy nikomu nakazać, możemy rozmawiać tylko żeby te trawy 

zostały skoszone. Przede wszystkim trzeba ścigać tych którzy to robią, a nie innych ludzi jak 

gdyby karać. Oczywiście będziemy rozmawiać jeżeli to w państwa odczuciu będzie pomocne, 

natomiast nakazać nikomu nic nie możemy. 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita odpowiedziała w kwestii  

rozpoczęcia prac przy budynku PKP, że ten teren jest przekazany parkom krajobrazowym 

i dlatego też wypowiedzieliśmy umowy dzierżawy wszystkim osobom, które miały tam garaże 

postawione z tego względu, że będzie to przeszkadzało w ewentualnej budowie, która ma się 

rozpocząć  w tym roku w miesiącach letnich.  

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita odpowiedziała w kwestii  pisma od 

Stowarzyszenia Społeczno-Kulturalnego dla Ponidzia: budżet obywatelski  jest to inicjatywa 

społeczna nie tylko Stowarzyszenie dla Ponidzia  realizuje ten budżet. Wnioski składa nam  wiele 

Stowarzyszeń jak również mieszkańców indywidualnych. Nigdy nie robiliśmy żadnej akcji 

promocyjnej pod tytułem żeby podkreślać czy zapraszać tych wnioskodawców na jakiekolwiek 

wydarzenia związane przy tym obiekcie, który tam wnioskował. Nie możemy traktować 

Stowarzyszenia dla Ponidzia w sposób  wyjątkowy musielibyśmy zapraszać, choćby nawet siedzi 

tutaj pani Marta Łaskawiec, która jest prezesem Stowarzyszenia Ziemia Pińczowska, które co 

roku składa przynajmniej jeden, jak nie więcej wniosków. Jest wiele Stowarzyszeń, które cały 

czas uczestniczą w życiu naszej Gminy i  chcą poprawić bieżące funkcjonowanie społeczeństwa, 

nie wiem czy to wyjątkowa sytuacja, aby jedno Stowarzyszenie informować, żeby robić akcje 

promocyjne pod tym tytułem, ale oczywiście rozważymy to i zobaczymy w jaki sposób 

techniczny to ogarnąć. Wszystkie akcje jakiekolwiek by one nie były organizowane przez gminę 

czy przez jednostki nasze są szeroko promowane. Zawsze państwa informujemy, są ogłoszenia  

na Facebooku na stronie internetowej gminy jak również plakaty. Natomiast to że państwo 

uważacie, że my celowo zostawiamy coś samochodami to już jest nadwrażliwość, nie ma krzty   

w tym jakiejś złośliwości.  
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Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów pani Beata Kita na koniec obrad sesji  w związku 

ze zbliżającymi się Świętami Wielkanocnymi złożyła w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy 

Pińczów pana Włodzimierza Baduraka wszystkim Państwu, Państwu Radnym, 

mieszkańcom, sołtysom najserdeczniejsze życzenia. 

 

 

Ad 16. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zdzisław Woźniak dokonał zamknięcia sesji wypowiadając 

formułę,, Zamykam sesję Rady Miejskiej w Pińczowie’’ i podziękował wszystkim za udział. 

 

 

                                                                          Przewodniczący 

                                                                              Rada Miejska w Pińczowie 

Przygotował:  

Milena Szulc 

 

 

 

Niniejszy protokół stanowi skróconą wersję przebiegu posiedzenia Nr X Sesji Rady Miejskiej 

w Pińczowie przeprowadzonej w dniu 9 kwietnia  2025 roku o godzinie 9:00 w sali obrad 

Miejskiej i  Gminnej Biblioteki Publicznej w Pińczowie przy ulicy Nowy Świat 3. Dokładny jej 

przebieg zawiera nagranie udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Pińczowie. 

 


